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Verslag van Aanwezig

Dorpsteam Reeuwijk-Brug Eke Vos-Heikens (voorzitter); Theo Lamers; Sandra van 

Grieken; Ton Schreuders; Barend Tamerus

Dick Voskamp; Jaco van der Quast; Gerke Mulder.

Agenda-lid: Johan Buurman;

Notulist Afwezig

Jaco van der Quast -

Datum Ons kenmerk

10-07-2024 Verslag d.d. 08-07-2024

K.c.

Archief, aan- en afwezigen.

Onderwerp

Dorpsteamvergadering d.d. 8 juli 2024 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur

VERSLAG

Opening en mededelingen

Eke opent de vergadering. Er zijn geen afmeldingen en ook geen gasten aanwezig.

Ingekomen stukken/e-mails:

Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda voor 

deze vergadering. Er zijn de afgelopen periode relatief weinig ingekomen stukken.

 

Verslag vorige vergadering d.d. 13 mei 2024

Het verslag van de vorige vergadering wordt doorgenomen. Dick merkt op dat hij 

niet expliciet vermeld ziet staan wat wethouder Kersbergen tijdens de vorige 

vergadering zou hebben gezegd over handhaving. De wethouder beloofde te gaan 

communiceren dat de handhaving in Reeuwijk-Brug als bewuste keuze beperkt blijft 

wegens de geringe personele capaciteit en de geringe aantal ongevallen. Deze 

toezegging van de wethouder zal alsnog in de actielijst worden opgenomen.

De actielijst bij het verslag zal worden geactualiseerd aan de hand van ontvangen 

terugkoppelingen voorafgaande aan en tijdens deze vergadering.

Acties, waarvan de status gereed of vervallen is vastgesteld tijdens de vorige 

vergadering, worden uit de lijst verwijderd.

Veiligheid en verkeer

Het door de gemeente toegezegde herstel van de asfaltcoating in kleur, op de 

Raadhuisweg en Zoutmansweg, is uitgesteld. Het dorpsteam hoopt dat van uitstel 

geen afstel komt.

Duurzaamheid

Over dit onderwerp zijn weinig recente ontwikkelingen te melden. Opgemerkt wordt 

dat in de Ark in oktober een duurzaamheidsmarkt wordt georganiseerd. 

Sociaal Domein en Wonen
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Ton heeft de afgelopen periode veel energie gestoken in het nader betrekken van de 

gemeente en woningbouwvereniging bij het initiatief “Burendag Rietveldwoningen”. 

Het blijkt echter lastig te zijn om met deze belangrijke stakeholders concrete 

afspraken te maken over het realiseren van de drie opties die op tafel liggen; een 

muurschildering op een zijgevel van een Rietveldwoning, een plakkaat over architect 

Rietveld en plaatsing van twee Rietveld bankjes. Voorgesteld wordt om de 

Rietveldstichting een brief te laten sturen naar de gemeente met een warm pleidooi 

voor het initiatief van het dorpsteam. Hierbij moet vooral ook de culturele betekenis 

van het project worden benadrukt. Daarnaast zou eens navraag kunnen worden 

gedaan bij de gemeente Utrecht hoe daar een grote Rietveld stoel blijkbaar als veilig 

speelobject kan worden geaccepteerd.

Eke heeft kennisgenomen van een leuke invulling voor vakantiespelen. Het betreft 

het organiseren van het buitenspel “De Hunt”, gebaseerd op een populair 

televisieprogramma. Deze zomer zal het organiseren van zo’n spel in Reeuwijk-Brug 

niet meer lukken, maar het dorpsteam zou alvast een aanzet kunnen maken voor de 

zomer van 2025. Hiertoe zouden dan diverse jongerenorganisaties moeten worden 

benaderd om medewerking te verlenen aan dit initiatief. 

Eke heeft in de eigen omgeving twee situaties meegemaakt waarbij kwetsbare 

ouderen uit beeld blijven voor professionele hulp omdat zij zelf niet willen of kunnen 

inzien deze hulp nodig te hebben. Dit wordt met name een probleem wanneer deze 

ouderen een gevaar gaan vormen voor de omgeving, bijvoorbeeld bij het bedienen 

van een gastoestel.  Opgemerkt wordt dat er in Nederland zogenaamde “bemoeizorg”

bestaat om dit probleem aan te pakken. Nagevraagd zal worden in hoeverre 

“bemoeizorg” binnen de gemeente Bodegraven-Reeuwijk wordt gefaciliteerd.

Openbare Ruimte

Sandra heeft binnen de gemeente navraag gedaan hoe het Westplein kan worden 

opgenomen in het Straatnamenregister. Nu heet dit plein officieel nog Bruggenhoofd.

Volgens het dorpsteam kan na deze wijziging de naamgeving Westplein en 

Miereakker veel zichtbaarder voor bezoekers worden gemarkeerd, dit mede in 

overleg met de winkeliersvereniging. De dorps-as tussen Reeuwijk-Brug West en 

Oost kan hiermee zichtbaarder worden gemaakt. De gemeente heeft helaas 

afwijzend gereageerd op het voorstel met als argument dat dit tot veel ongewenste 

adreswijzigingen zou leiden. Het dorpsteam betwist of dit argument wel opgaat. Het 

gaat uitsluitend om de naamgeving van het winkelcentrum. Bovendien blijkt er 

binnen de gemeente op sommige plekken al op borden naar de naam Westplein te 

worden verwezen. Ook Google Maps navigatie kent de naam Westplein.

Barend heeft de gemeente gevraagd waarom er niet wordt gewacht met het nieuw 

asfalteren van de Steupel tot dat de nieuwbouwactiviteiten daar gereed zijn. Zo 

kunnen de nieuwe wegen naar de woningen tegelijk worden gerealiseerd. Het belang 

van werk met werk maken komt hier duidelijk naar voren. Ook de herinrichting als 

30-km gebied van een deel van de Oudeweg is nog niet klaar en zal t.z.t aansluiten 

op de Steupel. Dan wordt asfalt door klinkers vervangen.

Communicatie

Nu de participatienota gereed is vraagt het dorpsteam zich af hoe de nieuwe 

regelgeving merkbaar tot verbetering zal leiden voor de inwoners van onze 

gemeente. Het dorpsteam zal de komende periode de gemeente op dit punt kritisch 

blijven volgen en waar nodig aanspreken op het niet voldoende naleven van de 

nieuwe regelgeving.

Barend heeft vastgesteld dat de Facebookpagina van het dorpsteam is gebruikt door 

een derde persoon voor het plaatsen van niet aan het dorpsteam gerelateerde 
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berichten. Eke heeft hierop actie genomen en de betreffende persoon heeft haar 

verbetering beloofd. Plaatsing van items op onze website door derden is mogelijk, 

maar moet wel relatie hebben met Reeuwijk-Brug.

Projecten

Er is vooralsnog geen duidelijkheid over de actuele status van de “100bomen voor 

100 jaar actie” van de Provincie Zuid Holland. Het plantseizoen is ondertussen 

voorbij.

Rondvraag

Theo meldt dat Woningbouwvereniging Reeuwijk juridisch is gewijzigd naar een 

stichting. Dit betekent dat de huurders geen leden meer zijn van de vereniging en 

hiermee mogelijk minder zeggenschap krijgen.

Sandra meldt een vraag te hebben ontvangen of het dorpsteam bereid is financieel 

bij te dragen aan een buurt BBQ. Het dorpsteam kan in algemene zin niet akkoord 

gaan met dit soort verzoeken en zal aldus hierover terugkoppelen aan de indiener 

van de vraag.

Jaco meldt eind dit jaar uit dienst te gaan treden bij zijn huidige werkgever en 

daarom bezig is om alvast zijn ICT faciliteiten te “privatiseren”. Dit betreft onder 

andere een wijziging van zijn e-mailadres van j.j.van.der.quast@gasunie.nl naar 

f2hvanderquast@hetnet.nl.

Afsluiting

Eke sluit de vergadering. De eerstvolgende Dorpsteamvergadering staat gepland op 

maandag 2 september 2024 om 20.00 uur in het Huis van Alles.

mailto:j.j.van.der.quast@gasunie.nl
mailto:f2hvanderquast@hetnet.nl
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Actielijst

Actienr. Omschrijving Door Status

22-04-02 Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links 

afslaand verkeer naar de Tasmanstraat een bord 

eenrichtingsverkeer laten plaatsen.

Gem. Loopt

23-04-03 Dorpsteam betrekken bij de voorbereiding van de schouw in 

Reeuwijk-Brug na de correcte implementatie van genomen 

verkeersbesluiten.

Gem. Gepland

23-04-04 Meewerken aan het initiatief van het Dorpsteam en de 

Programmaraad om zich een concept te laten vestigen in het Huis 

van Alles dat bijdraagt aan de inclusiviteit en diversiteit in de wijk.

Gem. Loopt

23-04-08 Het fout parkeren op de hoek van de Jan van Hoofstraat en Groen 

van Pinksterlaan tegengegaan een gele trottoirband. Een foto van de

situatie is in januari 2024 opgestuurd via de Mijn Gemeente App

Gem. Gepland

23-12-04 Dorps-as versterken met aanpassing verlichting Koebrug Gem. Loopt

24-03-02 Naar aanleiding van geconstateerde geringe aantal boetes bij 

handhaving rijzen vragen over de effectiviteit van de ingezette BOA 

capaciteit van meer dan drie FTE’s.

Gem. Gereed

24-03-04 Het Westplein lijkt nog niet te zijn opgenomen in het 

Straatnamenregister, hierover navraag doen binnen de gemeente.

SGR Gereed

24-03-06 Een lijst van contactpersonen van verenigingen, stichtingen, etc.  

opstellen om effectief te kunnen netwerken. Daarbij eerst nader 

kennis te maken met de betreffende contactpersonen.

EVH / 

DVO / 

JQU

Gepland

24-05-01 De regie nemen bij het organiseren van het voorgenomen 

vervolgoverleg met de Teamchef Politie op 27 juni a.s. 

BTA Gepland

24-05-02 Geconstateerde fouten in (bijlagen van) de Mobiliteitsvisie 

doorgeven aan de gemeente.

BTA Gereed

24-05-03 Dorpsteam actief betrekken bij inspraakrondes conform de 

participatieverordening, dus niet simpelweg als dorpsbewoners. Dit 

punt aanhangig maken binnen de gemeentelijke organisatie.

Gem.

(RKE)

Gepland

24-05-04 Wens dorpsteam tot een verbeterde aanpak van de BOA’s in 

Reeuwijk-Brug inbrengen bij de aanstaande behandeling in het 

College van het Handhaving Uitvoering Protocol.  

Gem.

(RKE)

Gepland

24-05-05 Besluit nemen over toestaan van een uitbreiding van het terras van 

het Wijnhuis aan de Miereakker op grond van bestaande regels en 

voorschriften en in afstemming met direct omwonenden.

Gem. Gereed

24-05-06 Duidelijkheid verkrijgen over de financiële en technische 

haalbaarheid van een muurschildering op een zijgevel van een 

Rietveldwoning, een plakkaat over architect Rietveld en twee 

Rietveld bankjes. Deze drie opties vervolgens ter inspraak 

voorgeleggen aan de bewoners.

TSC Loopt

24-05-07 Cynthia Droog vragen hoe het beste vakantiespelen voor de jeugd in

Reeuwijk-Brug op gang te brengen.

EVH gepland

24-05-08 Elly de Knikker helpen met het tot stand brengen van de door haar 

gevraagde koppeling tussen de website van dorpsteam Reeuwijk-

Brug en de Kijk op Bodegraven-Reeuwijk App. 

JQU Gereed

24-07-01 Wethouder Kersbergen communiceert dat de handhaving in 

Reeuwijk-Brug als bewuste keuze beperkt blijft wegens de geringe 

personele capaciteit en de weinige aantal ongevallen

Gem. Gepland
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24-07-02 De Rietveldstichting een brief te laten sturen naar de gemeente met 

een warm pleidooi voor het initiatief van het dorpsteam.

TSC Gepland

24-07-03 Navraag doen bij de gemeente Utrecht hoe daar een grote Rietveld 

stoel als veilig speelobject kan worden geaccepteerd.

TSC Gepland

24-07-04 Het toegezegde herstel van de asfaltcoating op kleur op de 

Raadhuisweg en Zoutmansweg na uitstel alsnog realiseren.

Gem. Gepland

24-07-05 Jongerenorganisaties betrekken bij het initiatief om in de zomer van 

2025 het buitenspel “The Hunt” te organiseren in Reeuwijk-Brug.

Allen Gepland

24-07-06 Navragen in hoeverre “bemoeizorg” binnen de gemeente 

Bodegraven-Reeuwijk wordt gefaciliteerd.

EVH Gepland

24-07-07 Nader toelichten waarom er niet wordt gewacht met het nieuw 

asfalteren van de Steupel tot dat de nieuwbouwactiviteiten daar 

gereed zijn. Dit i.v.m. werk met werk maken.

Gem. Gepland

24-07-08 Navraag doen bij de Provincie of er nog leven zit in de “100bomen 

voor 100 jaar actie”.

JQU Gepland




